

## NOTICE TO CANADA LANDS SURVEYORS

## AVIS AUX ARPENTEURS DES TERRES DU CANADA



### Notice 2021-08

#### Coming into force of Version 1.2 of the National Standards for the Survey of Canada Lands

I am please to inform you that a new version of the *National Standards for the Survey of Canada Lands* will come into effect **January 1<sup>st</sup>, 2022**. The objective of this new version, called **Version 1.2**, is to integrate the text of all published Addenda to the previous version of the *National Standards*.

Links for Addenda to version 1.1 of the National Standards published on the [Survey Standards](#) website will be remove from the main page, but will stay available from the [Historical Publications](#) section of the website.

### Avis 2021-08

#### Entrée en vigueur de la version 1.2 des Normes nationales pour l'arpentage des terres du Canada

Je suis heureux de vous annoncer qu'une nouvelle version des *Normes nationales pour l'arpentage des terres du Canada* entrera en vigueur le 1<sup>er</sup> janvier 2022. Cette nouvelle version, appelée **version 1.2**, a pour objectif d'intégrer les textes de tous les addenda déjà publiés pour la version précédente des *Normes nationales*.

Les liens pour les addenda à la version 1.1 des Normes nationales publiés sur le site Web des [Normes d'arpentage](#) seront retirées de la page principale, mais ils resteront disponible à partir de la section [Anciennes publications](#) du site Web.

Jean Gagnon  
Surveyor General of Canada Lands  
Surveyor General Branch  
Natural Resources Canada  
Ottawa, Ontario

Jean Gagnon  
Arpenteur général des terres du Canada  
Direction de l'arpenteur général  
Ressources naturelles Canada  
Ottawa, Ontario



Natural Resources  
Canada

Ressources naturelles  
Canada

Canada